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28b. PROTOKOLL NR 1/2005 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 2005-01-27 
 
Justerat den 3 februari  2005 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .              . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Eva Nilsson                                          Ulla Hammar 
 
Närvarande: Eva Nilsson, DHR, tjänstgörande ordförande 

Ulla Hammar, R  
Yvonne Wendelius, FUB 
Jack Kindberg, stadsdelsdirektör 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

 
Förhinder hade anmälts av Lars Eriksson, IFS och Delzar Abdulkarim, SRF. 
  
1.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. Stadsdelsdirektör Jack Kindberg deltog i mötet och 
förklarade att han kommer att närvara så ofta som möjligt. Från lokala handikapp-
rådets sida är man positiv till detta liksom att det administrativa stödet till 
handikapprådet från och med 2005 lyfts från avdelningen för äldre och 
funktionshindrade till förvaltningskansliet.   
 
2.   Val av justerare och tid för protokollets justering 
Ulla Hammar utsågs att förutom Eva Nilsson justera dagens protokoll som skall 
justeras den 3 februari 2005. 
 
3.   Presentation av ledamöterna i Spånga-Tensta stadsdelsnämnds        
      handikappråd 2005-2006. 
Ny ledamot i lokala handikapprådet är Yvonne Wendelius som representerar 
Föreningen för utvecklingsstörda barn, ungdomar och vuxna, FUB och bland 
annat sitter i FUB Stockholms styrelse. Övriga ledamöter i stadsdelens 
handikappråd 2005-2006 är ordföranden Lars Eriksson som representerar 
Intresseföreningen för schizofreni, IFS, vice ordföranden Eva Nilsson som 
representerar De handikappades riksförbund, DHR, Ulla Hammar som 
representerar Reumatikerförbundet, R och Delzar Abdul Karim som representerar 
Synskadades riksförbund, SRF. Lena Spanó är fyllnadsnominerad som 
representant för Strokeföreningen i Stockholms län. Beslut i stadsdelsnämnden 
den 10 februari.  
  
4.   Anmälan och uppföljning av justerat protokoll  
Anmäldes att protokollet från handikapprådets sammanträde den 17 december  
hade justerats den 22 december 2004. Påminnelse att Lars Eriksson och Lena 
Spanó skall göra en gemensam skrivelse om trånga affärer i stadsdelen.  
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5.   Anmälan av inkomna protokoll 
Anmäldes Stockholms Kommunstyrelses Handikappråds protokoll nummer  
9 och 10. Framgick att det tar ungefär 1 ½ år att få en rullstol. Rådet diskuterade 
ansvarsfördelningen kommun – landsting och ”gången” för att få olika 
hjälpmedel. Kontakt skall tas med Gunnel Dahlin, chef för avdelningen för Äldre 
och Funktionshindrade för klargörande.  Protokollen lades till handlingarna.  
 
6.   Instruktion för nämndanknutna handikappråd 
Sekreteraren skall delta i informationsmöte avseende handikapprådens nya 
instruktion den 1 februari. Instruktionen gås igenom på nästa sammanträde. 
 
7.  Introduktionsutbildning för nya ledamöter i stadens handikappråd  
Yvonne Wendelius, Ulla Hammar och sekreteraren är anmälda till introduktions-
utbildning för nya ledamöter.  
 
8. Rapporter och skrivelser 
- Genomgång av preliminär föredragningslista till stadsdelsnämndens  
      sammanträde den 10 februari.  
- Remissvar avseende ”Cykelplan för Stockholms ytterstad är klart. Föranleder 

ingen åtgärd från handikapprådets sida. 
- Remissvar avseende aktualitetsprövning av Översiktsplan 99 och inför arbetet 

med att ta fram en för staden gemensam framtidsbild ”Vision Stockholm 
2030” skall vara klart den 18 april. Remissen behandlas vid ett sammanträde i 
lokala handikapprådet i februari eller mars. 

- LSS – Särskilt personligt stöd mm SOU 2004:103. Förvaltningens svar 
föreläggs stadsdelsnämnden den 24 februari. Utredningen samt förvaltningens 
svar behandlas på handikapprådets sammanträde den 10 februari.  

 
9. Balanslistan 
Önskemål om avstämning av skolans fortsatta arbete med handikappanpassning 
kvarstår. Övriga avdelningars rapportering av pågående handikapparbete skall 
också planeras in. Se även nästa punkt,  Handikapplanen 2005. 
 
10. Handikapplanen 2005 
Genomgång av handikapplanen varvid bland annat framkom problem med att 
hitta på Spånga-Tenstas hemsida. Oklart om handikapprådets protokoll är utlagda 
både på hemsidan och intranätet. Generellt för handikapplanen efterfrågas 
konkretisering och en åtgärdslista med mål och delmål samt att ansvariga chefer 
regelbundet rapporterar på handikapprådet. För att få en samlad bild över 
åtgärdsbehoven föreslogs ett möte där handikapprådet och representanter för de 
olika avdelningarna träffas och gemensamt, gärna i smågrupper, arbetar fram en   
aktivitetslista.  
      
11.  Nästa möte  
Handikapprådets nästa möte äger rum den 10 februari.  
 
. . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . 
Ann-Margret Lindström 


